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Nieuwe JHO van start… 
Michael Muijen nieuwe Hoofd Jeugdopleiding sv Houtwijk 
 
Sv Houtwijk is het nieuwe jaar goed van start gegaan met de aanstelling van Michael Muijen als Hoofd Jeugdopleiding.  
Michael Muijen is bij de hervatting van het seizoen na de winterstop direct gestart met zijn werkzaamheden bij sv 
Houtwijk. Met zijn uitgebreide ervaring als trainer bij verschillende clubs op het hoogste niveau, zoals bijvoorbeeld 
Feyenoord en Sparta en zijn ervaring bij het op en uitbouwen van verschillende Jeugd 
Opleidingen, meent sv Houtwijk de juiste persoon te hebben aangetrokken om haar 
jeugdopleiding naar een beter en hoger niveau te tillen. 
 
Michael zegt daar zelf over:   “Na verschillende gespreken, kreeg ik een goed gevoel bij 
sv Houtwijk. De warmte van de mensen welke er werkzaam zijn, het enthousiasme 
waarmee de trainers op het veld staan en de gehele organisatie welke wil werken aan 
een stabiele en nog verder verbeterde jeugdopleiding en toekomst zijn een aantal 
redenen waarom de keuze voor sv Houtwijk voor mij niet heel ingewikkeld was. Ik heb 
er enorm veel zin in en hoop erop vele mooie jaren deel uit te mogen maken van de 
vereniging en de “familie” sv Houtwijk. 
 
Het bestuur van sv Houtwijk sluit zich hier graag aan bij en heeft er vertrouwen in dat de komst van Michael zal bijdragen 
aan een kwalitatief goede jeugdopleiding en een verdere groei waarbij prestatie en plezier hand in hand gaan. 
 

Trainersstaf seizoen 23-24 rond 
 
Wim Baggerman (foto) zal volgend seizoen als hoofdtrainer voor de selectie van 
derdeklasser sv Houtwijk staan. Baggerman is nu nog verbonden aan de 
zondagtak van Westlandia. Eerder werkte hij bij de Naaldwijkers als trainer van 
de O21. Wim Baggerman is de opvolger bij sv Houtwijk van Richard Douw. 
Baggerman was als voetballer actief bij VIOS, Feyenoord 2, VUC, Laakkwartier, 
GONA, Cromvliet en de Postduiven. Bij die laatste club was hij ook hoofdtrainer 
en werkte als trainer verder bij sv Polanen, Quintus en de zaterdagselecties van 
TAC’90, GDA en Oliveo. 
 
De technische staf staat voor het nieuwe seizoen al in de startblokken, want het 
contract van assistent-trainer Dave Lamens is verlengd , waarbij zijn taken 

worden aangepast en hij wat meer op de voorgrond zal treden. Ook de contracten van de trainers voor het 2e elftal – Jan 
Kloor en Herman Knoppert- zijn verlengd en dat geldt ook voor de “medische staf”.     
 

Nieuwjaarsreceptie 
Op zaterdag 7 januari werd er al weer gebald op de velden. Voorafgaand aan de nieuwjaarsreceptie speelden eerst de 
jeugd en later de senioren, onderlinge partijtjes. Natuurlijk werd het daarna nog gezelliger door vrienden en bekenden de 
beste wensen over te brengen onder het genot van een drankje en een hapje.  
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De lift    

   
Honderden uren aan regelwerk voor aannemers, subsidies, vergunning, keuringen en herplanningen heeft onze secretaris 
in “zijn eerste project” gestoken, maar nu is er ie dan eindelijk: de lift! 

 
De kantine, die op de eerste verdieping is gelegen boven de kleedruimten,  is 
slecht toegankelijk voor mensen, die moeilijk ter been zijn. Aan de voorzijde 
bestaat deze toegang uit een stenen trap, aan de veldkant bestaat deze uit een 
stalen profieltrap.  Voor rolstoelgebruikers is de kantine in het geheel  niet 
zelfstandig bereikbaar, voor mensen die moeilijk ter been zijn, slechts met hulp 
van clubleden. Nu kunnen deze niet meer actief voetballende leden, die hun club 
trouw blijven en door-de-weeks of op wedstrijddagen het clubgebouw willen 
bezoeken, via de lift de kantine bereiken. Maar natuurlijk kunnen nu ook moeders 
met kinderwagens “gewoon” naar 
boven. 
 
Maar er was nóg een reden, sedert 

medio 2020 biedt sv Houtwijk onderdak 

aan het Wijkberaad Houtwijk. Het 

Wijkberaad beschikt in het complex over 

kantoorruimte en kan de kantine en 

commissiekamers gebruiken voor de 

ontplooiing van haar activiteiten. Ook het Wijkberaad ziet zich geconfronteerd 

met de beperking zo niet de onmogelijkheid voor wijkbewoners om deel te 

nemen aan door haar georganiseerde activiteiten vanwege de slechte 

toegankelijkheid van de kantine. Ook daar gaat de lift helpen, maar denk ook aan 

andere praktische toepassingen, bijvoorbeeld  de kantine als stembureau, het 

naar boven brengen van materialen, et cetera….  

De gemeente heeft inmiddels hellingen richting de lift aangelegd zodat 
rolstoelgebruikers inderdaad ook de lift kunnen bereiken. De lift is in het weekend in gebruik en op doordeweekse dagen 
op verzoek.   
 

Uit de bestuurskamer     

o Ook sv Houtwijk heeft last van verhoogde inkoopprijzen, we zijn er echter in geslaagd de verhogingen in 
verkoopprijzen te beperken tot het minimale voor slechts enkele producten.  

o De gemeente stelt expertise beschikbaar voor de ontwikkeling van een moderne nieuwe huisstijl (van hard copy, 
dus briefpapier, brochures t/m digitaal), en op IT/ICT gebied zoals optimalisering website (vulling hiervan). 

o Sv Houtwijk levert de Gemeente een gedegen plan van aanpak op waarin opgenomen de acties om de 
bespelingsgraad de komende jaren te laten groeien tot boven de bespelingsnorm.  

o Na een flink aantal bezoeken van onze boiler/CV-leverancier lijkt de douche-warm-water-voorziening eindelijk op 
orde. 

o Het verwijderen van de laaghangende takken rond het eerste veld (waardoor de veldverlichting ernstig gehinderd 
wordt), staat nu gepland vanaf 6 februari. Wordt een flinke ingreep rond de velden. 

o Een dugout was rond oud- en nieuw beschadigd. De gemeente heeft dit binnen een paar dagen hersteld, waarvoor 
dank…. 

o Door miscommunicatie tussen Eneco en leverancier Strago, heeft in de eerste maanden geen verrekening 
plaatsgevonden van de teruggeleverde stroom via de zonnepanelen. De penningmeester zit hier achteraan. 

o Er loopt een offerte-ronde voor het leveren van een airco-installatie voor de kantine, dit apparaat zal in de 
toekomst het koelen en verwarmen van de kantine voor zijn rekening nemen waarbij ons streven is in de winter 
een aanzienlijk lager gasverbruik voor de verwarming te realiseren. In de zomer kunnen we de kantine met behulp 
van stroom van de zonnepanelen dan ook nog een beetje koel houden. 
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Nieuwe “Stipper”          

 
Bij een STiP-baan (Sociaal Traject in Perspectief) doet iemand  werk dat anders blijft liggen of onvoldoende gebeurt. 
Bijvoorbeeld omdat er geen geld voor is. Denk aan extra hulp op scholen, sportvelden of in de 
zorg. Je komt voor een STIP-baan in aanmerking indien Je een bijstands-uitkering hebt en al 
langere tijd niet aan het werk bent of daar moeilijk aan kan komen. De Gemeente Den haag 
regelt dat allemaal en het doel daarbij is de betrokkene werkervaring op te laten doen, te 
helpen met ontwikkelen van vaardigheden en te ondersteunen bij zijn/haar persoonlijke 
ontwikkeling, bijvoorbeeld op het gebied van taal of financiën. De stip-baan is voor 32 uur en 
daar staat gewoon salaris tegen over. sv Houtwijk beschikt sinds eind december weer over een 
Stipper: zijn naam is Abdulwahid Dahirr Ahmed (zeg maar Abdul). Abdul is 38 jaar, komt uit 
Somalië, heeft 3 kinderen (3, 6 en 10 jaar oud) en woont in Moerwijk.  Abdul regelt bij ons de 
schoonmaak en klein onderhoud, doet de was voor de selectie en helpt daar waar nodig, 
bijvoorbeeld bij de ontvangst van leveranciers (zoals de Sligro) en aannemers voor 
werkzaamheden. In principe is hij tot eind 2023 van maandag tot en met donderdag overdag 
aanwezig, is aardig, spreekt goed Nederlands, dus maak eens een praatje met hem als je hem tegenkomt.  
 

Trainingskamp selectie 
            
   

Van 12 tot 18 januari verbleven de spelers van het 1e en 2e elftal en de begeleiding in het zeer zonnige Mas Palomas op      
Gran Canaria. Het trainingskamp, dat vooral in het teken stond van teambuilding, was mede mogelijk gemaakt door onze 
trouwe sponsoren waarvoor dank. 
 
Naast het mooie weer moest er natuurlijk ook wat inspanning geleverd worden en dat gebeurde door trainingen, een 
oefenwedstrijd tegen PGS Vogel en een Padeltournooi. Een uiterst geslaagde week dat een goede basis moet vormen voor    
de rest van het seizoen. Richard Douw bedankt voor de uitstekende organisatie. 
 

 
 
 
Volgende pagina: drukte op zaterdagochtend 

 
 

 

mailto:Secretaris@svhoutwijk.nl
mailto:ledenadministratie@svhoutwijk.nl


 

 Vragen over de onderwerpen in deze nieuwsbrief? Benader een bestuurslid of mail naar Secretaris@svhoutwijk.nl 

Opzeggen, overschrijven of juist aanmelden? Alleen schriftelijk per mail naar: ledenadministratie@svhoutwijk.nl 

 
Meer plezier met een correct wedstrijdformulier 
            
   

1. Voor de wedstrijd begint 
Het is zo geregeld. Voor de wedstrijd begint, geeft de teammanager in de spelersopgaaf aan wie er mee kunnen doen aan 
de wedstrijd, zowel basis- als wisselspelers. Spelers die er niet bij zijn, horen niet op het wedstrijdformulier te staan. De 
scheidsrechter (vanaf o13) controleert of alle spelers er ook echt zijn. En iedereen geeft akkoord. 
2. Als de wedstrijd is afgelopen 
Direct na de wedstrijd vult de scheidsrechter of spelbegeleider de uitslag in via de wedstrijdzaken app en eventueel ook het 
wedstrijdverloop. Hoe meer informatie, hoe gelijkwaardiger (en leuker) de volgende competitie?  
 

Afgelopen zaterdagochtend rond 10.20 uur, de JO7, 8 en 9 in actie, niet zichtbaar de JO10 op linker helft   
 

 
 

 

2e foto: uurtje later de JO11 en 12.  Daarna trad de JO14 nog aan op veld 2 en het 2e seniorenteam op veld 1 
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